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Verslag 

 
Aanwezig: Kevin De Becker (OEH), Mieke Seminck (ASVO) (verlieten 
vergadering na samenvatting voorbije 4 jaar) Erwin Scheys (ACKO), Peter Wijns (ACHL), Johan 
Permentier (SPBO), Jolien De Cock (OEH), Jens Maenhout (HALE), Annelies Van Geyte (ACDL), 
Hilde Muls (AVT), Owen Malone (VAL) en Liesl Van Barel (VAL – Verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 VERWELKOMING NIEUWE LEDEN BC JEUGD 

De beleidscommissie neemt vandaag afscheid van Kevin die de voorbije 4 jaar een geweldige 
kracht is geweest voor de jeugdwerking. Ook Mieke, die het voorbije jaar als interim voorzitter 
een heel belangrijke taak op haar heeft genomen, zal haar functie niet verder zetten. We 
danken hen van harte! 
We zijn eveneens verheugd om een prachtig nieuw team te verwelkomen: Annelies, Jolien, Hilde 
en Jens zijn een mooie aanwinst om het team te versterken. 

2 OVERZICHT WERKING 2017-2020 

We overlopen het doorlopen traject van de BC jeugd van de voorbije 4 jaar. In 2017 werd gestart 
met het opstellen van een nieuwe beleidsvisie. Daarnaast werd een project uitgedacht om de 
communicatie met de jeugdatleten (atleet + ouders) te verbeteren. Een volwaardige campagne 
bleek financieel niet haalbaar maar we stelden wel jeugdmascotte SPIKE voor die op de jeugddag 
in 2018 voor het eerst werd ingezet. Nog in 2018 werd het jeugdbeleid verder verfijnd en kwam 
er een eerste praktische vertaling naar trainingsinhouden (KAN-BEN) die werd geïmplementeerd 
in een nieuwe trainersopleiding. In 2019 werden de eerste nieuwe opleidingen initiator gegeven 
en planden we verschillende regiobezoeken om de clubs te informeren over de nieuwe 
beleidsvisie. Tegelijk werd ook gepolst naar de standpunten inzake prestaties en 
wedstrijdaanbod bij kangoeroes en benjamins. Tot slot organiseerden we ook in navolging van de 
VAT-dag een eerste Kids & Co dag. 
In 2020 tot slot werd op basis van de opgestelde beleidsvisie en de feedback vanuit de 
verenigingen een nieuw competitieformat voor kangoeroes en benjamins uitgewerkt. In de zomer 
werden een aantal testmomenten voorzien en na de laatste evaluaties werd een concreet plan 
voorgesteld op de nieuwe Kids & Co dag. In december tot slot werd het draaiboek met de 
volledige voorstelling van de verschillende disciplines én de organisatorische richtlijnen 
gepubliceerd. 

3 VERKIEZING VOORZITTER 

Johan Permentier wordt unaniem verkozen tot voorzitter van de beleidscommissie jeugd. Hij 
spreekt de ambitie uit om het huidige beleid en gerealiseerde vernieuwingen te verdedigen en 
volop in te zetten op verdere initiatieven om de jeugdwerking te verbeteren. Hij kijkt heel erg 
uit naar een fijne samenwerking met de vernieuwde beleidscommissie en het personeel dat deze 
commissie ondersteunt. 

4 VOORUITKIJKEN NAAR KOMENDE 4 JAAR 

De komende maanden staan volop in het teken van de opstart en evaluatie van nieuwe 
competitie voor kangoeroes en benjamins. We starten ook de voorbereiding op de 
indoorcompetitie. Vanaf 2022 bekijken we vervolgens het competitieformat van pupillen en 
miniemen. 
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5 RONDVRAAG 

Jens: Wordt er dit jaar een jeugddag georganiseerd?  
Maart is niet realistisch, uitstel naar oktober-november wordt overwogen om alsnog het 

thema OS te kunnen bieden aangezien dit allemaal reeds was voorbereid voor 2020. 
 
Jens: wordt er overal jeugdtraining voorzien? Bij hun in de club liggen de trainingen momenteel 
stil maar daar komt wel wat kritiek op van ouders omdat in omliggende clubs er wel trainingen 
zijn. 
 Het organiseren van trainingen tem miniemen in groepen van maximaal 50 is toegestaan. 
Elke lokale overheid én de verenigingen zelf kunnen echter andere beslissingen nemen. 
Momenteel vermoeden we dat in de meeste verenigingen de trainingen voor jeugd georganiseerd 
worden, dit kan ook in relatieve veilige omstandigheden (buiten, in beperkte groepen, afstand 
houden bij spel en oefenvormen). Het is ook belangrijk om onze jongeren actief te houden zowel 
voor hun mentale welzijn als voor de motivatie om sportief actief te blijven in de toekomst. 
 
Johan: overzicht aangevraagde wedstrijden: programma’s en uurschema’s.  

We stellen vast dat er een mooie mix is aan wedstrijden. De programma’s worden 
momenteel toegevoegd tot alabus (einddatum 5 februari). We kunnen nog niet goed inschatten 
hoe de verenigingen hun uurroosters gaan plannen (gescheiden voor en namiddagaanbod, enkel 
voor of enkel namiddag). Verenigingen die dit wensen kunnen hun uurschema altijd laten 
nakijken door Liesl. 
 
Peter: moet er een hoofdscheidsrechter worden aangesteld bij wedstrijden uitsluitend 
aangeboden voor KAN-BEN?  

We plannen een overleg met VCJ (Patrick V.C.) om dit even te bespreken zodat we voor alle 
soorten jeugdwedstrijden een geschikte jurysamenstelling kunnen voorstellen. Vervolgens zal er 
ook nog een overleg worden gepland met de aanduiders om hen verder te informeren over de 
aanduidingen voor de aangepaste wedstrijden bij jeugd. 
 
Hilde: kan er ingezet worden op Multi Move? Zowel in aanbod op trainingen als bij opleidingen? 
 Voor de opleidingen nemen we dit op met Sietske, aanbod op training kan zeker een 
meerwaarde betekenen voor de jongste atleetjes. Voorstel dat Hilde dit op de volgende 
vergadering verder toelicht. 

6 TO DO 

Volgende vergadering: toelichting Hilde over Multi Move. 

7 VOLGENDE VERGADERING 

Volgende vergadering maandag 1 maart BC jeugd.  


